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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke
részére

Országgyűlés Hivatala 

!rományszám K./ ~a__ 
Érkezett 2018 Júl 2 6.,

helyben

tárgy: írásbeli kérdés

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014.
(II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdése alapján ,,Mi a garancia arra, hogy az egyház
az átadáskor kötelezően előírt tizenöt éves célhoz kötött hasznosítás időszakát követően
nem fogja értékesíteni a milliárdokat érő zánkai tábort és annak ingatlanjait?" címmel
írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani dr. Kás/er Miklós emberi erőforrások
miniszterhez.

Tisztelt Miniszter Úr!

A korábban állami tulajdonban álló zánkai gyermektábort a fonyódligeti táborokkal együtt az
Országgyűlés kormánypárti többsége 2016-ban egyházi tulajdonba adta. Az Erzsébet táborok
szervezését egyúttal átadta a Magyar Nemzeti Üdülési Alapítványtól az Erzsébet a Kárpát
medencei Gyermekekért Alapítványnak. Mind az átadási eljárás, mind annak indoka
erőteljesen megkérdőjelezhető volt, a táboroztatás azonban azóta is zajlik.

Az Emberi Erőforrások Minisztériumának család- és ifjúságügyért felelős államtitkára tavaly
év végén bejelentette, hogy a zánkai és a fonyódligeti gyermektábor 26 milliárd forintból újul
meg 2020-ra, de ennek részleteiről sem rendelkezünk további információkkal.

Tisztelt Miniszter Úr, legyen szíves tájékoztatást adni az alábbiakról:

1. Ebben az évben mekkora költségvetési forráshoz jut a zánkai és fonyódligeti tábor?
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2. Milyen célra kapja az üzemeltető a támogatást?

3. Hány gyermeket táboroztatnak idén?

4. Mi a táboroztatás egy főre jutó költsége?

5. A költségeket milyen arányban viseli az állam és az egyház?

6. Hogyan aránylanak egymáshoz a táboroztatás bevételei és kiadásai?

7. Elkezdődnek-e már idén a bejelentett felújítási munkálatok, és ha igen, milyen
összeget fordít erre az állam?

8. Mi a garancia arra, hogy az egyház az átadáskor kötelezően előírt tizenöt éves célhoz
kötött hasznosítás időszakát követően nem fogja értékesíteni a milliárdokat érő
ingatlanokat?

Tisztelettel várom válaszát.

Budapest, 2018. július ,rJ;,,

r. Szabó Szabolcs
fü etlen országgyűlési képviselő

(LMP frakció)
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